
 
 
 
 
Verslag ALV 24 februari 2015  
 
1. Opening  

Om 18.30 uur opent voorzitter Nelly Voogt de vergadering. Er wordt vastgesteld dat 
er te weinig leden aanwezig zijn om een geldig besluit te kunnen nemen. Er wordt 
een 2e vergadering uitgeschreven voor 19.30 uur.  

2. Sluiting 
Nelly sluit de 1e vergadering.  

 
 
 
1. Opening 

Voorzitter Nelly Voogt opent om 19.30 uur de 2e vergadering. 
Namens het bestuur zijn aanwezig: Nelly Voogt, Tom den Ouden, Edwin Peek, Geert 
Eyck, Bas Kwaaitaal en Jan Nieuwenhuijsen. 

 
2. Vaststelling agenda en quorum 

De agenda blijft ongewijzigd. Er zijn 37 leden aanwezig. 
 
3. Mededelingen en ingekomen stukken 

Afmeldingen: Freddy Otten, Arnold Heemskerk, Morin Douma, Marinke van Holst, 
Melanie van Putten / ouders, Ab Nederlof, Bob Mans. 
Verder geen mededelingen. 

 
4. Financiën 

 Financieel jaarverslag 2014 
Penningmeester Edwin Peek geeft een toelichting op het financiële verslag over 
het jaar 2014. 
Arno Treuren vraagt om een toelichting op het verschil in eigen vermogen. 
Hans van Doorn vraagt om een toelichting op de incasso sponsoren. 
Tom den Ouden geeft toelichting op sponsoren en kleding, leden zijn het best 
gebaat bij kleding in eigen beheer, keuze is gevallen op leverancier 36cycling, 
distributie wordt verzorgd door No Limit Cycling. Een deel van de sponsor-
inkomsten is teruggegeven aan de leden in de vorm van een gratis shirt.  
Michel van der Voort merkt op dat de verschillen groot zijn tussen begroting en 
realisatie. 
Op verzoek zullen de cijfers voortaan een week voor de ALV beschikbar gesteld 
worden, opvraagbaar bij de secretaris. 

 
 Verslag kascontrolecommissie  

De kascontrolecommissie (Martijn Korstanje / Ivo van den Oort) merkt op dat het 
voorschieten van de kleding niet was begroot en ook niet aan de leden 
voorgelegd. Het bestuur neemt hiermee een risico. Ondanks een verschil in 
begroting en realisatie op de lasten coöperatie verleent de kascommissie zijn 
goedkeuring aan het jaarverslag. Met dank aan Martijn en Ivo. 
 
De kascontrolecommissie voor het boekjaar 2015 zal bestaan uit Arno Treuren en 
Jan Willem van Soest.  
 

 Decharge verlenen financieel jaarverslag 2014 
De financiën over 2014 krijgt de goedkeuring van de leden. 
Met grote dank aan de penningmeester.  



 
5. Bestuursverkiezing 

 Aftredend, niet herkiesbaar: 
Tom den Ouden, Bas Kwaaitaal, Geert Eyck. 
Nelly dankt Tom, Bas en Geert voor hun inzet voor verenigingen en bestuur, en 
bekrachtigt dit met bon en bloemen. 
 

 Kandidaat bestuursleden: 
Freddy Otten (vice voorzitter, niet aanwezig) 
Jos van den Heuvel (secretaris) 
De leden gaan akkoord met benoeming van Freddy en Jos. 

 
6. Voorstellen afgevaardigden in coöperatie bestuur 

John Huigen en Hans Broekman stellen zich voor als afgevaardigden van Het Stadion 
in het bestuur van de coöperatie. 
 
Michel van der Voort vraagt om toelichting contributieverhoging 2015 en nog  steeds 
betalen voor trainingswedstrijden 2015. Raymond Krooder voegt toe dat gratis 
seizoenskaart voor alle leden nog niet is gerealiseerd. Dit is nog niet geregeld binnen 
coöperatie bestuur. Afdracht systeem is voor 2015 een van de prioriteiten in 
coöperatie bestuur. 
Raymond zou het graag loskoppelen, zelf besluit nemen over seizoenkaart. Nelly 
vindt dat we dit nog niet kunnen toezeggen, wil nieuwe coöperatie bestuur kans 
geven. Volgend jaar moet er duidelijkheid zijn. 

 
PAUZE 
 

7. Korte toelichting op jaarplan 2015 
Nelly geeft korte toelichting op het jaarplan, is blij met de invulling bij alle afdelingen 
en ondersteuning door een breed, gediplomeerd kader. 
Wim Huijgen vraagt hoe hij te weten komt wanneer er training gegeven wordt door 
trainer van de senioren. Dit is terug te vinden op de website bij de afdelingen en 
agenda. 
 
Dit jaar organiseert Het Stadion het District Kampioenschap (met Volharding) en het 
NK-masters (m/v). De clubdag is op zondag 27 september. 
 
Michel van der Voort (inhoud) en Hans van Doorn (financieel) geven een ‘korte’ 
toelichting op de activiteiten van het meidenteam. 

 
8. Begroting 2015 

De penningmeester geeft een toelichting op de begroting. De discussie omtrent de 
contributieverhoging en het nog niet gerealiseerde afdrachtsysteem wordt vervolgd.  
De wens is om de extra inkomsten uit de contributieverhoging die in 2014 met het 
oog op onder andere het afdrachtsysteem is doorgevoerd, nu te reserveren voor dit 
doel. De extra contributie inkomsten zijn nu verdeeld over de afdelingen. Er wordt 
voorgesteld een deel bij de inkomsten per afdeling weg te halen en te oormerken 
voor het afdrachtsysteem. Contributieverhoging was ook noodzakelijk vanwege 
verminderde sponsorinkomsten en subsidies. 
Het bestuur zal de begroting hier op aanpassen en binnen een maand een nieuwe 
ALV uitschrijven en de begroting ter goedkeuring voorleggen.  
 
Vanuit de redactie van de Cadans wordt een begroting voor verspreiding van een 
gedrukte Cadans in stemming gebracht. Er is geen meerderheid voor een gedrukte 
Cadans. We laten het zo. 

 



9. Beleid sociaal veilige sportomgeving 
De secretaris Jos van den Heuvel geeft een toelichting op het beleid sociaal veilige 
sportomgeving dat het bestuur op advies van NOC*NSF heeft opgesteld. Het beleid 
kent 4 pijlers; omgangsregels voor leden – gedragsregels voor trainers en 
begeleiders – verklaring omtrent gedrag (VOG) voor jeugdtrainers – aanstellen 
vertrouwenscontactpersoon (VCP).  
De omgangsregels en gedragsregels worden op de website geplaatst. Voor 14 
jeugdtrainers loopt de aanvraag van de VOG, en René Bijkerk (senioren lid en 
huisarts te De Meern) gaat de rol van VCP in principe voor en jaar vervullen.  
Het bestuur zal nadere implementatie van het beleid en bereikbaarheid en rol van de 
VCP verder uitwerken. 
Robert Jan Booij vraagt of er een aanleiding was binnen de vereniging om dit op te 
starten. Die was er niet, het is preventief, en we gaan hier in mee met landelijke 
trend. 

 
10. Activiteiten Tourstart 

In het kader van de activiteiten Tourstart waarbij Het Stadion betrokken is, geeft 
Klaas Smink een toelichting op het wielerweekend, Rogier Wiercx op het 
paracyclingweekend en Nelly op ‘de nieuwe Joop’. Joost Hontelez, organisatie 
pubquiz, zelf niet aanwezig, had een fraaie presentatie achtergelaten. 
We zetten alle activiteiten nog op een rij, zullen de leden hierover informeren en 
vooral ook vragen om zich aan te melden als vrijwilliger. 
 

11. Uitreiking Kees van Vlietprijs 2014 
De Kees van Vliet prijs is dit jaar toegekend Michel van der Voort. Michel is vanaf het 
moment dat hij lid is van de vereniging actief geweest als vrijwilliger/(jeugd)trainer, 
motiveert anderen om zich in te zetten voor de vereniging en deel te nemen aan 
clubactiviteiten, heeft het afgelopen jaar een goed draaiende jeugdafdeling 
achtergelaten om het meidenteam op te starten. Michel wordt geëerd met schaal en 
bloemen. 
 

12. Rondvraag  
 Hans van Doorn: Wat zijn de financiële gevolgen als dames in het paviljoen 

verzamelen voor een duurtraining, graag spoedig antwoord. 
 Hans van Doorn: Valpartij MNC, wielwissel op de baan voor juryhok met aanrijding 

tot gevolg. Volgens Hans had de jury kunnen ingrijpen, maar de reactie van de jury 
was ‘ze luisteren toch niet’. Wat vindt de vereniging hiervan?; komen we op terug. 

 Hans van Doorn: Hoe gaan we om met externen/niet leden die zich misdragen op 
de baan?; komen we op terug. 

 Jeroen Meijdam: Wat is de levensvatbaarheid van sommige onderdelen, gezien 
aantal leden: alleen naar leden kijken is onvoldoende. 

 Benno Pauw: Hoe zit het met renovatie parcours? Jan Nieuwenhuijsen: voor NK-
masters komt de gemeente kijken, we komen er op terug. 

 Martijn Korstanje: Kunnen we de nieuwe begroting een aantal weken voor ALV 
inzien. Ja. 

 
13. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 22.35 uur. 


